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Abstract (en)
[origin: CN108361652A] A lighting device (DE) comprises at least one light source (SL) capable of generating photons and a mask (M) able to let
the photons generated to pass through at predefined locations. The mask (M) comprises a front face (FV), facing outwards and provided with three-
dimensional elements (ET) participating together in a predefined photometric function and each having a general shape diamond tip defined by at
least two contiguous opaque facets (FOj) and at least two contiguous opaque facets (FTj). The at least two opaque facets are inclined relativley to
each other. Each of the two transparent facets (FTj) allows one of the opaque facets (FOj) to extend to the contiguous three-dimensional elements
(ET) in an inclined manner at one of the predefined locations.

Abstract (fr)
Un dispositif d'éclairage (DE) comprend au moins une source de lumière (SL) propre à générer des photons et un masque (M) propre à laisser
passer les photons générés en des endroits prédéfinis. Le masque (M) comprend une face avant (FV), orientée vers l'extérieur, et munie d'éléments
tridimensionnels (ET) participant ensemble à une fonction photométrique prédéfinie et ayant chacun une forme générale en pointe de diamant
définie par au moins deux facettes opaques (FOj) contiguës et inclinées l'une par rapport à l'autre et au moins deux facettes transparentes (FTj)
contiguës et prolongeant chacune de façon inclinée, en l'un des endroits prédéfinis, l'une des facettes opaques (FOj) en direction d'une facette
opaque (FOj) d'au moins un autre élément tridimensionnel (ET) voisin.
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